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Protokół Nr 2/2024 

z obrad II Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Gręboszów, która odbyła się w dniu 28 maja 2024 

r. w świetlicy Gminnego Centrum Kultury i Czytelnictwa w Gręboszowie. 

Obrady rozpoczęto 28 maja 2024 r. o godz. 1230. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2483605,relacja-z-ii-sesji-rady-

gminy-greboszow-dnia-28052024-r.html 

Wszystkie wypowiedzi zostały zarejestrowane na powyższym nagraniu. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych (nieobecny Andrzej Boroniec i Stanisław Koziara) 

1. Tadeusz Adamczyk 

2. Jolanta Dubiel – Świętek 

3. Krzysztof Dymon 

4. Michał Gaweł 

5. Sylwester Gaweł 

6. Wioletta Jedynak 

7. Tomasz Koziara 

8. Emilia Misterka 

9. Paweł Moryl 

10. Tomasz Nowak 

11. Piotr Polanowski 

12. Eugeniusz Wójtowicz 

13. Wiesław Wytrwał 

Krzysztof Gil - Wójt Gminy, 

Zdzisław Kogut - Zastępca Wójta i Sekretarz Gminy, 

Bożena Deshko - Skarbnik Gminy, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych i kierownicy referatów Urzędu Gminy, 

zaproszeni goście - listy obecności dołączone są do protokołu (stanowią załączniki Nr 1, 2 i 3). 

 

 

https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2483605,relacja-z-ii-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-28052024-r.html
https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2483605,relacja-z-ii-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-28052024-r.html
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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Wytrwał otworzył II Zwyczajną Sesję Rady Gminy 

Gręboszów IX kadencji (2024-2029). Powitał zgromadzonych na sesji: wysoką Radę, Wójta 

Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, Sołtysów, Kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy oraz Kierowników referatów i  pracowników Urzędu Gminy. 

Poinformował, że sesja jest transmitowana online, powitał Internautów. Następnie odczytał 

klauzulę RODO. Na podstawie listy obecności i sprawdzenia obecności za pomocą urządzeń 

do głosowania imiennego stwierdził, że w obradach bierze udział 13 radnych. Ustawowy skład 

rady to 15 radnych. Jest wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał 

i wniosków. 

Ad.2. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do porządku obrad, który radni otrzymali wraz 

z zawiadomieniem na Sesję? Nie wniesiono uwag do porządku obrad. Porządek został  uznany 

za przyjęty i przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z I Zwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 6 maja 2024 r.  

4. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta.  

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach:  

a) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Dąbrowskiemu,  

b) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2024 rok,  

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2024-2031,  

d) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gręboszów,  

e) ustalenia terminów zebrań wiejskich w celu dokonania wyborów Sołtysów i Rad 

Sołeckich,  

f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 0012 – Wola 

Żelichowska, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 461/2,  

g) zmiany uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Gręboszowie.  

7. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Gręboszów.  
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8. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Gręboszów na lata 2022 – 2025”.  

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

10. Sprawy bieżące, dyskusja, wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad.  

Ad.3. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do protokołu z I Zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 6 maja 2024 r.? Uwag nie zgłoszono. Protokół został przyjęty.  

Ad.4. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

Punkt ten to interpelacje, zapytania i wnioski radnych. Zapytania i wnioski składali następujący 

radni i dotyczyły one takich spraw jak: 

1. Tomasz Koziara – powiedział, że na początku poprzedniej kadencji składał wniosek 

o zamontowanie lampy oświetleniowej  w miejscowości Gręboszów przy drodze powiatowej 

na wprost orlika. Numer słupa 61/1/. Nie ma tam ani chodnika, ani przejścia. Jest to najczęściej 

uczęszczane miejsce przez dzieci, które jest niezbyt bezpieczne, gdyż jest tam nowa 

nawierzchnia, prosty odcinek drogi i kierowcy rozwijają tam duże prędkości. Dzieci 

przemieszczają się pieszo, na rolkach, rowerami, hulajnogami i różnymi innymi pojazdami. 

Prosił o odpowiedź, czy lampa ta jest uwzględniona i czy będzie zamontowana? Druga sprawa 

też jest związana z oświetleniem w miejscowości Gręboszów przy drodze od firmy „Sękpol” 

w kierunku Woli Gręboszowskiej. Nie ma tam ani jednej lampy, w ogóle nie ma oświetlenia. 

Dawniej było tam tylko 2 domy. W tej chwili są już 4, piąty w budowie i kolejne pewnie 

w planach. W związku z tym wnioskował o zamontowanie tam lamp. Słupy przy tej drodze 

mają numery od 1 do 10, bo tyle tam ich jest. 

2. Tadeusz Adamczyk – zwrócił uwagę, że teraz bardzo dużo gości odwiedza grób Stefanii 

Łąckiej. Na wejściu do cmentarza wojskowego jest taka piękna inskrypcja w języku 

niemieckim. W związku z tym pytał, czy można by było gdzieś tam umieścić tabliczkę 

z tłumaczeniem na język polski i angielski? Nie każdy zna język niemiecki a inskrypcja jest  

bardzo piękna. 
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Ad.6. 

a. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Dąbrowskiemu a Bożena Deshko – Skarbnik 

Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych Rady Gminy przedstawili opinie 

komisji w sprawie projektu uchwały. I tak: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: opinia 

pozytywna, 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. 

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych,  

13 radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr II/10/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej Powiatowi Dąbrowskiemu została podjęta. (Uchwała stanowi 

załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

b. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Gręboszów na 2024 rok a Bożena Deshko – Skarbnik Gminy przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych Rady Gminy przedstawili opinie 

komisji w sprawie projektu uchwały. I tak: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: opinia 

pozytywna, 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. 

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 12 radnych,  

12 radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr II/11/2024 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Gręboszów na 2024 rok została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do 

niniejszego protokołu). 
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c. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2024-2031 a Bożena Deshko – Skarbnik 

Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych Rady Gminy przedstawili opinie 

komisji w sprawie projektu uchwały. I tak: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych,  

13 radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr II/12/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2024-2031 została podjęta. (Uchwała 

stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu). 

d. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gręboszów a Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta 

przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych Rady Gminy przedstawili opinie 

komisji w sprawie projektu uchwały. I tak: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych,  

13 radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr II/13/2024 w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gręboszów została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik 

Nr 8 do niniejszego protokołu). 
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e. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie ustalenia terminów 

zebrań wiejskich w celu dokonania wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich a Zdzisław Kogut – 

Zastępca Wójta przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych Rady Gminy przedstawili opinie 

komisji w sprawie projektu uchwały. I tak: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych,  

13 radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr II/14/2024 w sprawie ustalenia terminów 

zebrań wiejskich w celu dokonania wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu). 

f. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 0012 – Wola Żelichowska, oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka nr 461/2 a Grzegorz Skowron Kierownik Referatu 

Budownictwa, Infrastruktury Technicznej i  Gospodarki Komunalnej przedstawił 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych Rady Gminy przedstawili opinie 

komisji w sprawie projektu uchwały. I tak: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. 

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych,  

13 radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr II/15/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 
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sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 0012 – Wola Żelichowska, oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka nr 461/2 została podjęta.  

(Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu). 

g. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Gręboszowie a Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Po czym Przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych Rady Gminy przedstawili opinie 

komisji w sprawie projektu uchwały. I tak: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. 

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych,  

13 radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr II/16/2024 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Gręboszowie została podjęta.  

(Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu). 

Prowadzący obrady ogłosił 10 minut przerwy. 

Ad.7. 

Elżbieta Ciochoń – Kierownik GOPS przedstawiła Ocenę zasobów pomocy społecznej 

Gminy Gręboszów. Radni nie wnieśli uwag do Oceny. Ocena zasobów pomocy społecznej 

Gminy Gręboszów została przyjęta. 

Ad.8. 

Grzegorz Kilian – Inspektor ds. Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki przedstawił 

sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Gręboszów 

na lata 2022 – 2025”. Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. Sprawozdanie zostało 

przyjęte. 

Ad.9. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zapytania i wnioski radnych i tak: 
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- w odpowiedzi na  wnioski dotyczące montażu lamp wyjaśnił, że tak informował w końcu 

poprzedniej kadencji mamy złożony wniosek i mamy już otrzymaną promesę na ten cel. To 

na czym się skupiamy i co realizujemy. To jest wymiana tylko i wyłącznie istniejących lamp 

na ledowe, tak aby wszystkie z tego programu zostały wymienione na energooszczędne, 

żebyśmy płacili mniej za rachunki. Jeśli chodzi o montaż nowych lamp to wiemy o tym, że 

potrzeby są i ja wtedy też mówiłem (informował Wójt), że bardzo proszę wszystkich 

sołtysów, radnych o zgłaszanie takich wniosków do odpowiedniego referatu, żeby sobie tam 

zaznaczyć, konkretnie gdzie taka lampa ma być zamontowana, bo to będziemy realizować 

w drugim etapie. Nie da się tego połączyć i nie da się tego załatwić od ręki. Dobudowa 

nowych lamp polega czasem na tym, że trzeba wykonać projekt do budowy nowej sieci, 

czyli nowej linki, która doprowadza prąd do tej lampy, a nie tylko na tym, że się montuje tą 

lampę. Jest to proces czasochłonny i kosztowny. Jak zbierzemy wszystkie te wnioski, 

przygotujemy taki operat, przygotujemy dokumentację, będziemy widzieć, ile wykonanie 

będzie kosztowało i wtedy zobaczymy czy będziemy w stanie w jednym czasie zrobić 

budowę we wszystkich miejscach zgłaszanych przez Was na terenie całej gminy, czy też 

będziemy musieli to etapować. Wniosek jest jak najbardziej słuszny. Najpierw jednak 

musimy wykonać wymianę oświetlenia i rozliczyć środki finansowe, które mamy 

z zewnątrz. Pod koniec roku będziemy zajmować się dokumentacją zgodnie 

z harmonogramem a montaż tego oświetlenia będzie robiony gdzieś w przyszłym roku po 

wakacjach. Realnie tak to wygląda, bo przetarg również organizuje Tauron. Wszystko to jest 

czasochłonne. W odpowiedzi na zapytania radnego Tadeusza Adamczyka wyjaśnił, że 

odnośnie umieszczenia tabliczki jak najbardziej ten postulat rozumie, ale cmentarz 

wojskowy jest zabytkiem, tak jak cały cmentarz. 

Postaramy się wystąpić do konserwatora o oto, czy wyrazi w ogóle na to zgodę. Tutaj my 

tak naprawdę nie mamy nic do gadania. Trzeba więc uzbroić się w cierpliwość, bo 

konserwator zabytków jest bezwzględny jeżeli chodzi o takie rzeczy. Jeśli coś finansujemy 

ze środków publicznych, czyli naszych gminnych wszystko musi być uzgodnione.  

Ad.10. 

W dyskusji udział wzięli: 

Ryszard Smoła - Sołtys wsi Borusowa powiedział, że ma taką starą, nową sprawę odnośnie 

granic województwa. Teraz po modernizacji obwodnicy może udałoby się przesunąć ten 

znak, gdzie jest granica małopolskiego. Dwa  razy bodajże w tamtej kadencji zgłaszał ten 

problem a teraz ta obecna droga będzie jakby mniej ważna. Przy wyjeździe z obwodnicy 

w stronę mostu byłoby to odpowiednie miejsce na ten znak. Jak już jestem przy moście 
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(mówił sołtys) to jest tam jeszcze jedna sprawa, która się też kilka razy przewijała. Chodzi 

o to, że po lewej stronie, wjeżdżając na most stale robi się tam jakiś dołek, taki uskok, który 

naprawiany był już kilka razy i w dalszym ciągu jest tam źle. 

Kolejna sprawa to na drodze gminnej, w Karsach naprzeciw wjazdu do byłego radnego 

Franciszka na samym środku też powstał taki dołek, który się z każdym dniem pogłębia. 

Stanisław Gil – sołtys Kozłowa wnioskował o przyspieszenie remontu Kanału 

Hubenickiego, bo te opady, które były kiedyś pokazują, ten remont że ten remont musi być 

przyspieszony. Wnioskował też o wykonanie remontu drogi położonej za Jego posesją po 

zakończeniu prac przy obwodnicy. 

Następnie Krzysztof Gil – Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszone przez sołtysów 

wnioski, i tak: 

- jeśli chodzi o witacza to wniosek ten kierowaliśmy do Zarządu Województwa 

Małopolskiego, bo należy tutaj przypomnieć, że no to nie jest naszej jurysdykcji. My tego 

nie zrobimy, nie możemy tego zrobić. Może to zrobić tylko Zarząd Dróg Wojewódzkich. 

Wójt poinformował, że  rozmawiał  na ten temat z Panią Dyrektor i z Panem Marszałkiem, 

ale kroki, jak widać nie zostały podjęte. Może po oddaniu albo skończeniu obwodnicy to 

będzie kolejny i ostatni taki argument, który zmotywuje ich do tego, żeby to przenieść. 

Wtedy to faktycznie jest bezzasadne żeby ten witacz był w obecnym miejscu, bo tak 

naprawdę ta droga straci status wojewódzkiej. Dalej to oczywiście będzie Województwo 

Małopolskie. Nie można tu jednak nic obiecywać, ani żadnych  deklaracji publicznie 

stawiać, bo nie jest to w naszych kompetencjach. 

- jeśli chodzi o zgłoszone pozostałe drogi to należy na bieżąco takie rzeczy zgłaszać do 

referatu budownictwa. 

- jeśli chodzi o wszystkie drogi, które są wokół budowy obwodnicy to przed ich oddaniem 

do użytku, podpisaniem protokołów oddania będziemy robić przeglądy, będziemy zgłaszać 

uwagi firmie, aby wszystkie rzeczy czy uszkodzenia, które powstały w wyniku budowy 

obwodnicy zostały naprawione. 

- co do kanału Hubenickiego to możemy rozpytać jak sytuacja wygląda z tym tematem. 

Firma jednak na pewno ma podpisaną umowę, ma harmonogram swoich robót. Pewne 

rzeczy, które robią, pewnie nie da się przyspieszyć ze względów technologicznych. No, ale 

no można zapytać i poprosić. 

Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że w związku z tym, że kończy się kadencja 

sołtysów, bo ogłosiliśmy już można powiedzieć nowe wybory chciałby w swoim imieniu 

i Pana Wójta, podziękować wszystkim za pracę na rzecz swoich miejscowości, gminy 
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i życzyć wszystkim reelekcji. W związku z tym, że wczoraj było Dzień Samorządowca, 

wszystkim, którzy działają, działają w tej sferze życzył jak najlepszych wyników 

i pomyślności. Jeżeli będą wyniki to będziemy mieć tutaj zadowolone społeczeństwo. 

Po czym Krzysztof Gil – Wójt Gminy w imieniu własnym, w imieniu Dyrektora Gminnego 

Centrum Kultury i Czytelnictwa w Gręboszowie, Radnego Powiatowego Sebastiana 

Kądzielawy, Koła Gospodyń Wiejskich w Woli Żelichowskiej oraz sponsorów, którzy będą 

wymienieni w trakcie imprezy serdecznie zapraszał wszystkich a w szczególności tych 

najmłodszych mieszkańców naszej gminy i nie tylko na najbliższą niedzielę, godzina 14:00, 

boisko sportowe w Woli Żelichowskiej, gdzie jak co roku odbędzie się duży festyn  z okazji 

Dnia Dziecka. Będzie tam dużo atrakcji i na pewno wszyscy będą się dobrze bawić. 

Ad.11.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął II 

Zwyczajną Sesję Rady Gminy Gręboszów dziękując wszystkim za przybycie i udział 

w obradach. 

Sesja zakończyła się o godz. 13:40. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokółowała:       Obradom przewodniczył: 

Bożena Landowska       Wiesław Wytrwał 


